
ïé , l 'ajuntament va f e r  un contracte amb le s  

;s en e l  cue llogàvem e l lo ca l  pagant un mi- 

ie p esse tes . la  cosa va ouecLer a ix í  f in s  cue 

'imera junta va v en ir  a demanar-nos reco lza -  

econòmic percuè hi havien problemes .'Tosai- 

havíem complert amb e l contracte i  per tant 

. teníem cap o b l ig a c ió . Percuà,es c la r ,a cu í  h i 

i a l t r e  problema.1 'esco la  de pàrvuls del col^ 
Dr. Morales també ens va demanar c o l . la b o -  

imb e l  50f í del sou d'una mestre i  ho vea f e r .

j é , e l  cue nosa ltres  voldríem és cue tant en 

lardería  com en e ls  dos parvularis  cue de 

l i  han a Sant H i la r i  un if icuess in  c r i t e r i s ,  

le l 'ajuntament no pot f e r  és cue en un po- 

me hi han 4.500 h ab itan ts ,s i  tothom vo l  f e r  

i e r í e s , subvencionar-les a t o t e s .31 cue dema- 

;s cue s 'u n if ic u in  e s fo rço s » l la v o rs  crec cue 

mtanent podria co l · labo ra r ,en ca ra  cue fos 

pocs d iners,però h i c o l , la b o ra r ia .11 

i r : "H i  han algunes solucions"

Sembla ser cue Sant H i la r i  és un dels pobles 

i provínc ia  de Girona ori h i han més aturats, 

juntament ha pres alguna mesura per posar-hi

ció?

í,de  moment- hi ha un p ro jec te  cue ja és reali. 

7am cr ida r  a to ts  e ls  paletes que sabem atu- 

.L'ajuntament farà  com una mena d'empresa amb 

ractes de s is  mesos i  seguretat soc ia l  pels 

tes cue poguem agafar dins le s  nostres poss i-  

tats econòmieues i  a ix í  tindrem una brigada 

mes per f e r  t r eb a l ls  cue convinguin al poble"

I le s  tem e r ie s?

ixò ja  és més d i f í c i l  percuè no ens podem pas 

to rn e rs .31 cue podem f e r  és o rgan itzar algu- 

errada amb gent espec ia l itzada  amb acuest tema 

e n'ha f e t  alguna però malauradament-no h i va 

s t i r  massa gent.Ss incomprensible."

Mo creus,però , cue e ls  empresaris s'han p rec i-  

t una mica a i tancar le s  to m e r íe s  o a l  des

ar treba lladors?

31 problema de le s  to m a r ie s  a Sant H i la r i  no 

'a ra ,s inó  que és de quan to t  anava bé.S i 11a- 

s 'haguessin unit en l l o c  de f e r -s e  la  compe- 

ia  le s  coses no haurien anat tan malament."

3 de feb re r1; c a l ia  t r a n c u i l i ta t  i  normalitat"
■I ja per' f in a litza r¿on  era 1 'ajuntament la

n i t  d e l "23 de feb rer"?

"A l 'a juntament h i havia una com iss ió ,la  d 'u r

banisme. Jo me'n va ig  enterg.r a casa, va ig  t e l e f o 

nar a la  Diputació i  em van d ir  cue continués to t  

amb normalitat.Més tard  va ig  s en t ir  a l  president 

de la  G enera lita t dient cue a Catalunya to t  estava 

trancu il  i  per tant no hi havia motiu per intranr 

cuilitzar-.se.Quan va ig  a rr iba r  a l'ajuntament ja 

havien acabat la  reunió i  per tan seguint la  con 

signa de "norm alita t" v a ig  anar a l bar a f e r  la  

partida de bu tifa rra .Ss  c la r  cue s i  la  cosa ha

gués evolucionat l 'ajuntament s 'hauria reunit en 

ple e x trao rd in a r i . "

Són le s  dues del m itgdía .La c inta  del cassette ja 

fa  estona cue s 'ha parat.Després de parlar tres  

hores encara cueden molts temes per trac tar ,però  

l ' e s p a i  no dóna per més.De problemes, diu en Xavi, 

n 'h i  han molts i  crec cue tothom hauria de passar 

una temporada a l 'a juntament per adonar-se cue no 

to t  és tan f à c i l  com sembla-

I  ja,bo i  esperant cue e ls "23 de feb rer" desapa- 

r e ix in  del ca lendari,ens acomiadem.. . f in s  un a l t r e .
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